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to hear that the Shenzhou-V carrying the 38-year-old astronaut

Yang, lifted off on Wednesday at 9:00 a.m. at Jiuquan Satellite

Launch Centre, Gansu Province. After 21-hours and 23 minutes, the

Shenzhou-V manned spacecraft landed in northern China. The

success was exciting not only for all Chinese, but also for people

around the world. That is an honor of our great motherland.All of

our CLAsSmates decide to study harder. We wish we could fly into

the space by the spacecraft one day. 我们听到这个好消息简直太

激动了，载着38岁宇航员杨利伟的神州五号载人航天飞机于

上午九点钟在甘肃九泉卫星发射中心发射成功。21小时23分

钟之后，它降落在中国北部。它的成功，不但使全中国振奋

，而且也使全世界为之兴奋。这是我们伟大祖国的荣誉。 我

们全体同学都决心加倍努力地学习。我们希望有一天，我们

也能乘坐宇宙飞船飞往太空。 This morning China launched the

first manned spacecraft.When we heard the great mews, we couldn

＇t help cheering and dancing. The century-old dream has come

true. It is important not only for our country, but also for the world.

We are very happy to see our motherland becoming stronger. We

are proud of her. Now China＇s first astronaut, Yang Liwei has

become our idol and it is the students＇ dream to work in the future

for space exploration. So we must do our best to study. When we

grow up, we will work hard to make our country richer and stronger.



今天我国第一架载人航天飞机发射成功。当我们听到这一特

大好消息时，我们禁不住欢呼雀跃起来。千年的梦想得以实

现。这不光是对我们国家，同时对整个世界都有着重要意义

。我们高兴地看到，我们的祖国变得更加强盛。我们为她自

豪。 现在我国第一名宇航员杨利伟已经成为同学们的偶像了

，而他们的梦想就是将来去太空探险。所以我们必须尽最大

努力搞好学习。等我们长大了，为祖国富强而奋斗。百考试
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